

运行证明

Operation Certification

江苏神马电力股份有限公司为国网安徽省电力公司检修公司 2015 年省属资产运维项目工程提供 771 片包覆式硅橡胶辅助伞裙。

Jiangsu Shemar Electric Co., Ltd. provided 771 pieces of wraparound silicone jackets for State Grid Anhui Electric Power Maintenance Company on provincial asset operation and maintenance project.

供货清单如下：

The supply list is as follows:

电压等级 Voltage grade	供货数量 Quantity	应用设备 Application Equipment
500kV	771	主变、高抗 Transformer、high voltage shunt reactor

2015 年，神马包覆式硅橡胶辅助伞裙在安徽省 500kV 肥西变电站安装成功并正常运行。

In 2015, Shemar' s silicone jackets were successfully installed and operated in 500kV Feixi substation.

肥西变电站位于安徽省合肥市，属于亚热带季风气候，夏季多雨，雨闪问题时有发生。此前站内偶发肉眼可见的闪络，放电电流声音可以清晰听见，存在安全隐患。通过加装神马包覆式硅橡胶伞裙，有效解决了雨闪问题，杜绝了安全隐患。

Feixi substation is located in Hefei city of Anhui province, has the subtropical monsoon climate and rains a lot in summer, with working condition of rain flashover. The substation used to suffer from occasional visual flashover, the sound of discharge current can be heard clearly, this posed a safety hazard to the

substation. Through installing Shemar wraparound silicone jackets, effectively solve the problem of rain flashover, which puts an end to the hidden danger.

至今为止，所有安装神马包覆式硅橡胶辅助伞裙的电力设备均运行状态良好，无任何老化、变形问题以及闪络事故发生。

Till now, all the electrical equipment installed with Shemar' s wraparound silicone jackets are in good condition without any aging or deformation issue and flashover accident.

特此证明

Hereby certificate

单位名称：(公章):

Office Sealing:

日期（必填）:

Date:



2010.5.19